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PROTOKÓŁ NR XXII/2020 

Z XXII SESJI RADY GMINY WIELISZEW  

z dnia 11 września 2020 roku 

 

          Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Wieliszew - Pan Marcin 

Fabisiak.  

O godz. 1055 w  Sali Koncertowej im. K. Klenczona w Wieliszewie  Przewodniczący 

Rady Gminy rozpoczął obrady XXII sesji Rady Gminy VIII kadencji. Przewodniczący Rady 

Gminy przywitał zebranych, następnie poprosił radnych, aby potwierdzili swoją obecność na 

posiedzeniu poprzez naciśnięcie odpowiedniego przycisku na tabletach. Obecność na sesji 

potwierdziło 14 radnych: 

1. Grzegorz Bieńkowski 

2. Rafał Donarski 

3.  Marcin Fabisiak 

4. Renata Gostkowska-Maczuga 

5. Jacek Kuciński 

6.  Grażyna Kwiatkowska 

7. Artur Miętek 

8. Dorota Sarna 

9. Jan Sołtys 

10. Bartłomiej Trzaskoma 

11. Dorota Trzaskoma 

12. Krystyna Wesołowska 

13. Danuta Wrzesińska 

14.  Edwin Zezoń  

Nieobecny: radny Łukasz Miętek 

 Przewodniczący Rady Gminy stwierdził kworum, a tym samym prawomocność 

podejmowanych uchwał. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Ad. 2.  Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są propozycje zmian do porządku 

obrad. 

 Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki poinformował, że do projektów uchwał w sprawie: 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieliszew; 

-  zmiany uchwały budżetowej gminy Wieliszew na 2020 rok; 

- nadania nazwy drogom położonym w miejscowości Krubin gmina Wieliszew - 

- zostały przygotowane autopoprawki. 

 Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zdjęcie z porządku obrad punktu: Przyjęcie 

protokołu z sesji Rady Gminy Wieliszew z dnia 2 lipca 2020 r. 

 Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie obrad XXII sesji Rady Gminy Wieliszew. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy Wieliszew z dnia 2 lipca 2020 r. (punkt zdjęty 

 z porządku obrad) 

4. Informacja o działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja o działalności Przewodniczącego, Rady Gminy i Komisji Rady Gminy  

w okresie międzysesyjnym. 



6. Informacja o wniesionych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych na nie 

odpowiedziach. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wieliszew. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy Wieliszew  

na 2020 rok. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w 

gminie Wieliszew na rok szkolny 2020/2021. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie gminy Wieliszew. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości  

i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, w szczególności częstotliwość 

odbierania odpadów komunalnych od właściciela nieruchomości i sposób świadczenia 

usług przez punkty selektywnego zbierania odpadów komunalnych. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowych z budżetu 

gminy  

na dofinansowanie kosztów zakupu urządzenia do zbierania wody opadowej. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej  

w miejscowości Kałuszyn gmina Wieliszew. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drogom położonym 

w miejscowości Krubin gmina Wieliszew. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drogom wewnętrznym 

położonym 

w miejscowości Olszewnica Stara gmina Wieliszew. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej  

w miejscowości Topolina gmina Wieliszew. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drogom wewnętrznym 

położonym 

w miejscowości Wieliszew gmina Wieliszew. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad korzystania z  obiektów i urządzeń 

użyteczności publicznej, sposobu ustalenia opłat za ich korzystanie oraz powierzenia 

Wójtowi Gminy Wieliszew uprawnienia do stanowienia ich wysokości. 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Krubin (rejon ul. Nowodworskiej i 

ul. Szafirowej) gm. Wieliszew. 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Michałów-Reginów (rejon ul. 

Nowodworskiej  

i ul. Warszawskiej) gm. Wieliszew. 

23. Wolne wnioski i informacje. 

24. Zamknięcie obrad sesji. 

 Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie ww. porządek obrad. 



 

 

Głosowano w sprawie: przyjęcia porządku obrad sesji.  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, 

Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin 

Zezoń 

NIEOBECNI (1) Łukasz Miętek 

 Ad. 3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy Wieliszew z dnia 2 lipca 2020 r. (punkt 

zdjęto z porządku obrad) 

 Ad. 4. Informacja o działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu. 

 Ad. 5. Informacja o działalności Przewodniczącego, Rady Gminy i Komisji Rady Gminy 

w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Ad. 6. Informacja o wniesionych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych na nie 

odpowiedziach. 

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki poinformował, że nie wpłynęły interpelacje, ani 

zapytania. 

 Ad. 7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wieliszew. 

  Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że projektem uchwały zajmowała się 

Komisja Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, poprosił Przewodniczącego Komisji  

o przedstawienie opinii na temat projektu uchwały.  

 Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał 

Donarski poinformował, że projekt uchwały uzyskał większością głosów - przy jednym głosie 

wstrzymującym się i nieobecności jednego członka komisji - opinię pozytywną. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wieliszew wraz z autopoprawką.  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, 

Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (1) Łukasz Miętek 

Uchwała Nr XXII/228/2020 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wieliszew stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 Ad. 8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy 

Wieliszew na 2020 rok.  

  Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że projektem uchwały zajmowała się 

Komisja Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, poprosił Przewodniczącego Komisji  

o przedstawienie opinii na temat projektu uchwały.  

 Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał 

Donarski poinformował, że projekt uchwały uzyskał większością głosów - przy jednym głosie 

wstrzymującym się i nieobecności jednego członka komisji - opinię pozytywną. 



Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy 

Wieliszew na 2020 rok wraz z autopoprawką.  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, 

Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (1) Łukasz Miętek 

Uchwała Nr XXII/229/2020 w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy Wieliszew na 2020 

rok  stanowi załącznik nr 6 do protokołu 

Ad. 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Przewodniczący Rady Gminy oddał głos Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji – prosząc o omówienie petycji. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – p. Renata Gostkowska-Maczuga 

poinformowała, że projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji został zaopiniowany 

jednogłośnie pozytywnie. Petycja dotyczyła dofinansowania budowy wodociągu w Topolinie. 

Stanowisko komisji zostało sformułowane w uzasadnieniu do projektu uchwały.  

 Radny Edwin Zezoń stwierdził, że w projekcie uchwały zapisano, iż  Rada Gminy 

Wieliszew rozpatrzyła petycję, nie wskazano natomiast jednoznacznie, w jaki sposób – 

pozytywnie, czy negatywnie. Zapytał, czy nie należałoby doprecyzować zapisu. 

 Mecenas - Agnieszka Wolińska wyjaśniła, że petycja różni się od skarg, czy wniosków,  

w przypadku skargi należy rozpoznać, czy skarga jest uzasadniona, czy nieuzasadniona.  

W przypadku petycji nie ma konieczności wskazania rozstrzygnięcia, sposób rozpatrzenia 

petycji zawarty jest w uzasadnieniu.  

 Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że  zarówno Rada Gminy, jak i zarząd gminy 

będą mieli je na uwadze postulaty zawarte w petycji, realizacja będzie uzależniona od 

możliwości finansowych gminy. 

 Wójt Gminy Wieliszew – p. Paweł Kownacki stwierdził, że w uzasadnieniu do projektu 

uchwały wskazano: „Zarówno Komisja, jak i Rada Gminy są przekonane o potrzebie realizacji 

przedmiotowej inwestycji, uznają petycję co do istoty za uzasadnioną i proponują jej 

uwzględnienie w planach budżetowych Gminy Wieliszew na najbliższe lata”. 

Stwierdził, że taki sposób rozstrzygnięcia pokazuje, jaka jest intencja radnych. Odbiera to jako 

kolejny imperatyw do działania, znalezienia sposobu rozwiązania problemu. 

 Innych uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, 

Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (1) Łukasz Miętek 

Uchwała Nr XXII/2230/2020 w sprawie rozpatrzenia petycji  stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu 

Ad. 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 



Przewodniczący Rady Gminy oddał głos Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji – prosząc o omówienie skargi. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – p. Renata Gostkowska-Maczuga 

poinformowała, że skarga wniesiona przez mieszkankę gminy dotyczyła nieprawidłowości, 

zdaniem skarżącej,  w działaniach Wójta Gminy Wieliszew w zakresie czynności związanych 

z wywłaszczeniem działki należącej do skarżącej. Skargę uznano za bezzasadną, projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, 

Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin 

Zezoń 

NIEOBECNI (1) Łukasz Miętek 

Uchwała Nr XXII/2231/2020 w sprawie rozpatrzenia skargi  stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu. 

Ad. 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki 

paliwa w gminie Wieliszew na rok szkolny 2020/2021. 

  Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że projektem uchwały zajmowała się 

Komisja Oświaty, Kultury i Sportu, poprosił Przewodniczącego Komisji o przedstawienie 

opinii na temat projektu uchwały.  

 Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – radny Artur Miętek poinformował, 

że projekt uchwały uzyskał jednogłośnie opinię pozytywną. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa 

w gminie Wieliszew na rok szkolny 2020/2021.  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, 

Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin 

Zezoń 

NIEOBECNI (1) Łukasz Miętek 

Uchwała Nr XXII/232/2020 w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie 

Wieliszew na rok szkolny 2020/2021 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Ad. 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie gminy Wieliszew.  

 Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii na temat projektu 

uchwały. 

 Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ekologii – radna Grażyna 

Kwiatkowska poinformowała, że projekt uchwały zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał 

Donarski poinformował, że projekt uchwały zaopiniowała również Komisja Rozwoju  

i Zagospodarowania Przestrzennego, wydając o projekcie jednogłośnie – opinię pozytywną. 

   Przewodniczący Rady Gminy poinformował o dwóch omyłkach pisarskich w tekście, 

poprosił o ich omówienie. 

p. o. Kierownika Referatu Ochrony Środowiska poinformowała, że: 



- w § 4 pkt 1) w brzmieniu: 

 „uprzątanie błota, śniegu, lodu i innych zanieczyszczeń z części nieruchomości służących do 

użytku publicznego, np. z chodników położonych wzdłuż nieruchomości, następuje poprzez 

zamiatanie, zbieranie, zmywanie, odgarnianie itp., z zastrzeżeniem pkt 2 i 3;” 

należy wykreślić zapis: „ i pkt 3”; 

- w  §  17. ust. 2.  w  brzmieniu: 

„Deratyzację obszarów, o których mowa w ust. 1, należy przeprowadzać cyklicznie dwa razy 

do roku w miesiącach kwietniu 1 październiku, z zastrzeżeniem ust. 3.” 

cyfrę „1” należy zastąpić– literą „i” 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie gminy Wieliszew (z uwzględnieniem dwóch omyłek pisarskich). 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, 

Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin 

Zezoń 

NIEOBECNI (1) Łukasz Miętek 

Uchwała Nr XXII/233/2020 w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie gminy Wieliszew stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Ad. 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu  

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, w szczególności 

częstotliwość odbierania odpadów komunalnych od właściciela nieruchomości i sposób 

świadczenia usług przez punkty selektywnego zbierania odpadów komunalnych.  

 W trakcie omawiania punktu posiedzenie opuścił radny Jacek Kuciński. 

 Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii na temat projektu 

uchwały. 

 Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ekologii – radna Grażyna 

Kwiatkowska poinformowała, że projekt uchwały zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał 

Donarski poinformował, że Komisja Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, 

zaproponowała zmianę w załączniku nr 1 (wniosku), w zakresie zapisu  dotyczącego 

potwierdzenia, iż wnioskodawca terminowo uiszcza opłaty za odbiór odpadów komunalnych, 

który będzie warunkiem, aby mieszkaniec mógł oddać odpady na PSZOK. Stwierdził, że 

komisja zaproponowała zapis: potwierdza się, że wnioskodawca ma uregulowane opłaty  

za odbiór odpadów komunalnych za ostatni okres rozliczeniowy. Druga propozycja komisji – 

zobowiązanie Wójta Gminy Wieliszew do niezwłocznego, nie dłuższego niż 6 miesięcy 

przystosowania PSZOK-u do odpowiedniego wyposażenia i wdrożenia systemu 

umożliwiającego pracownikowi obsługującemu punkt weryfikację prawa do oddania 

określonej ilości poszczególnych rodzajów odpadów komunalnych do PSZOK. Wyjaśnił, że 

intencją komisji jest uproszczenie procedury, weryfikacji będzie mógł dokonywać na miejscu 

pracownik PSZOK, a nie pracownicy urzędu. 

Poinformował, że takie rozwiązania poparto jednogłośnie. 

 Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki omówił przyczyny wprowadzenia wymogu 

dokonywania weryfikacji. Stwierdził, że pracownicy PSZOK spotykają się z dużymi 

problemami, niekiedy wręcz atakami ze strony firm remontowych lub ogrodniczych, które chcą 



oddawać czasami wręcz hurtowe ilości odpadów. Wprowadzenie wymogu weryfikacji utrudni 

takie działania. Wyjaśnił, że aby w PSZOK-u można było dokonywać weryfikacji osób, 

zgodnie z wskazaniem radnych - należy uzyskać licencję i przeszkolić pracowników, a być 

może zatrudnić kolejną osobę.  

p. o. Kierownika Referatu Ochrony Środowiska poinformowała, że szacunkowy koszt 

dostosowania PSZOK-u wynosi około 12 tys. zł. Poinformowała, że do końca listopada b. r. 

zakupiona zostanie już prawdopodobnie waga, zainstalowany zostanie szlaban. Odnosząc się 

do propozycji zmiany zapisu w załączniku: „[…]wnioskodawca ma uregulowane opłaty  

za odbiór odpadów komunalnych za ostatni okres rozliczeniowy”, stwierdziła, że jej zdaniem, 

nie jest to dobre rozwiązanie. Wyjaśniła, że na jego podstawie dana osoba  mogłaby uiścić 

opłatę za ostatni okres rozliczeniowy, np. lipiec, aby móc oddać odpady na PSZOK, natomiast 

zalegać z płatnościami od stycznia do czerwca. Zapewniła, że dostosowanie punktu nastąpi jak 

najszybciej. 

Radna Dorota Trzaskoma stwierdziła, że nie ma zagrożenia, aby mieszkaniec przeszedł 

pozytywnie weryfikację płacąc za lipiec, a zalegając z płatnościami za wcześniejsze miesiące. 

System zaliczy tą kwotę na poczet zaległości. 

 Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że bezpieczniejszym rozwiązaniem byłby 

wymóg trzymiesięcznego niezalegania z opłatami.  

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki stwierdził, że jego zdaniem, bezpieczniejszym 

zapisem, a jednocześnie informacją o osobie  przywożącej śmieci jest zapis o „braku 

zaległości”.  

 Radny Edwin Zezoń podziękował za obranie kierunku mającego na celu zmniejszenie 

biurokracji. Stwierdził, że mieszkańcy nie będą tracili czasu na pójście do urzędu, będą 

weryfikowani na miejscu. Odnosząc się do zapisu o braku zaległości stwierdził, że nie należy 

utrudniać mieszkańcom udowadniania, iż nie zalegają z płatnościami. Dodał, że obydwa zapisy  

są dobre. Można byłoby np. uszczegółowić, iż mieszkaniec nie zalega z płatnościami do 

ostatniego okresu rozliczeniowego włącznie. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że sformułowanie o braku zaległości jest 

sformułowaniem bezpiecznym. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu  

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, w szczególności 

częstotliwość odbierania odpadów komunalnych od właściciela nieruchomości i sposób 

świadczenia usług przez punkty selektywnego zbierania odpadów komunalnych  

(z uwzględnieniem zapisu o braku zaległości). 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 

Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

BRAK GŁOSU (1) Dorota Trzaskoma 

NIEOBECNI (2) Jacek Kuciński, Łukasz Miętek 

Uchwała Nr XXII/234/2020 w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, w szczególności częstotliwość odbierania 

odpadów komunalnych od właściciela nieruchomości i sposób świadczenia usług przez punkty 

selektywnego zbierania odpadów komunalnych  stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 



  

  Ad. 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowych  

 z budżetu gminy na dofinansowanie kosztów zakupu urządzenia do zbierania wody opadowej.  

  Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii na temat projektu 

uchwały. 

 Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ekologii – radna Grażyna 

Kwiatkowska poinformowała, że projekt uchwały zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie. 

Stwierdziła, że do ustalenia pozostaje jeszcze kwota dofinansowania. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał 

Donarski poinformował, że projekt uchwały zaopiniowała również Komisja Rozwoju  

i Zagospodarowania Przestrzennego, członkowie komisji zaproponowali, aby kwota dotacji 

wynoszącej do 100 % kosztów, wynosiła nie więcej niż 300,00 zł. Pozwoli to na sfinansowanie  

33 wniosków mieszkańców. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowych  

z budżetu gminy na dofinansowanie kosztów zakupu urządzenia do zbierania wody opadowej. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 

Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

BRAK GŁOSU (1) Dorota Trzaskoma 

NIEOBECNI (2) Jacek Kuciński, Łukasz Miętek 

Uchwała Nr XXII/235/2020 w sprawie zasad udzielania dotacji celowych   z budżetu gminy na 

dofinansowanie kosztów zakupu urządzenia do zbierania wody opadowej stanowi załącznik nr 

12 do protokołu. 

Ad. 15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

położonej w miejscowości Kałuszyn gmina Wieliszew.  

  Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że projektem uchwały zajmowała się 

Komisja Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, poprosił Przewodniczącego Komisji  

o przedstawienie opinii na temat projektu uchwały i omówienie projektu. 

 Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał 

Donarski poinformował, że na posiedzeniu komisji odbyła się burzliwa dyskusja dotycząca  

nadania nazw drogom wewnętrznym oraz drogom publicznym na terenie gminy. Stwierdził, że 

padło wiele sugestii dotyczących informacji, które powinny  zostać zawarte w uchwałach 

(podawanie szerokości dróg; wskazywanie, kto jest wnioskodawcą nadania nazwy). Następnie 

omówił projekt omawianej uchwały.  

Poinformował, że projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie, przy nieobecności jednego 

członka komisji. 

 Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki odniósł się do projektu uchwały w sprawie nadania 

nazwy drodze położonej w miejscowości Olszewnica Stara, który był przedmiotem burzliwej 

dyskusji na posiedzeniu komisji. Stwierdził, że padło pytanie, czy droga jest pełnowymiarowa. 

Poinformował, że szerokość drogi, po stronie gminy Wieliszew wynosi 6 m,  po stronie gminy 

Jabłonna 5 m. 

 Radny Edwin Zezoń stwierdził, że dobrze byłoby zapytać sąsiednią gminę, co myśli  

o takiej propozycji nazwy. 

 Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki stwierdził, że podobne sytuacje mają miejsce w wielu 

samorządach. Praktyka postępowania została wypracowana. 

Innych uwag i zapytań nie zgłoszono. 



Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

położonej w miejscowości Kałuszyn gmina Wieliszew.  

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (2) Jacek Kuciński, Łukasz Miętek 

Uchwała Nr XXII/236/2020 w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej  

w miejscowości Kałuszyn gmina Wieliszew stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Ad. 16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drogom położonym  

w miejscowości Krubin gmina Wieliszew.  

 Przewodniczący Rady Gminy poprosił o omówienie projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał 

Donarski poinformował, że projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie, przy jednym głosie 

wstrzymującym się. Omówił projekt uchwały. Poinformował, że do projektu przygotowano 

autopoprawkę. Poinformował, że wnioskodawcą nadania nazw był sołtys miejscowości Krubin.  

Radny Edwin Zezoń zapytał, czy rodziny osób, których imiona będą nadawane, 

wyraziły na to zgodę. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał 

Donarski stwierdził, że nie posiada takiej informacji. Poinformował, że radni otrzymali drogą 

elektroniczną wykaz ulic, którym będą nadawane nazwy na dzisiejszej sesji, z wszelkimi 

informacjami na ich temat. 

 Radny Edwin Zezoń wyjaśnił, że pytania dotyczące szerokości dróg, którym będą 

nadawane nazwy osób, sprowadzały się do tego, aby były to drogi odpowiedniej klasy, co 

pozwoli na godnie uhonorowanie tych osób. Stwierdził, że dobrze byłoby zapytać rodziny, czy 

zgadzają się na to. Radny odniósł się do informacji podanej na posiedzeniu komisji, że 

początkowo sołectwo zaproponowało inne nazwy. Zapytał, dlaczego nie wzięto tych propozycji 

pod uwagę. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał 

Donarski potwierdził, że pierwsze propozycje nazw były inne,  jednak  w wyniku rozmów  

z sołtysem wsi Krubin,  po przedstawieniu mu klucza, którym kieruje się Zespół ds. 

opiniowania wniosków w sprawie nadania nazw ulic, polegającego na dostosowaniu nowych 

nazw do nazw już  istniejących na danym terenie – wspólnie ustalono, że wniosek zostaje 

zmieniony.  

 Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki przypomniał, że przygotowano stosowną procedurę  

w zakresie nadawania nazw drogom, która służy temu, aby nazewnictwo było spójne i - do 

której należy się stosować. Stwierdził, że drogi, którym proponuje się nadać nazwy osób 

zasłużonych leżą na terenach rozwijającym się i na pewno przyniosą chlubę ich mieszańcom. 

Odnosząc się do poruszonej przez radnego kwestii zgód, stwierdził, iż nie są one wymagane  

w przypadku osób nieżyjących. 

Poprosił o nadanie drogom zaproponowanych nazw, zgodnie z wolą przedstawiciela 

miejscowości Krubin. 

Radny Grzegorz Bieńkowski stwierdził, że akceptuje zaproponowane nazwy. 

Innych uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drogom położonym  

w miejscowości Krubin gmina Wieliszew.  

Wyniki głosowania 



ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (2) Jacek Kuciński, Łukasz Miętek 

Uchwała Nr XXII/237/2020 w sprawie nadania nazwy drogom położonym w miejscowości 

Krubin gmina Wieliszew stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Ad. 17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drogom wewnętrznym 

położonym w miejscowości Olszewnica Stara gmina Wieliszew.  

 Przewodniczący Rady Gminy poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju  

i Zagospodarowania Przestrzennego o przedstawienie opinii na temat projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał 

Donarski poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem długiej dyskusji na posiedzeniu 

komisji. Przedstawił nazwy i omówił usytuowanie dróg. Stwierdził, że zgodnie ze zgłoszonym 

na posiedzeniu wnioskiem, Komisja Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego 

rekomenduje Radzie Gminy, aby nie nadawać nazwy: "ul. gen. dyw. Witolda Urbanowicza". 

Wyjaśnił, że zdaniem niektórych członków komisji ranga drogi jest zbyt mała, aby nazwać nią 

tak ważną postać, jak gen. dyw. Witold Urbanowicz.  Dodał, że członkowie komisji nie mieli 

informacji dotyczącej szerokości tej drogi oraz jej usytuowania, załącznik graficzny nie w pełni 

obrazował położenie drogi. Informacje te są dostępne obecnie, poprosił o ich przedstawienie  

w toku dalszej dyskusji. 

 Radny Edwin Zezoń stwierdził, że na przykładzie tej ulicy można dostrzec, jak istotna 

jest informacja dotycząca szerokości drogi.  Dodał, że z wykazu ulic, który otrzymali radni 

wynika, że szerokość drogi po stronie gminy Wieliszew wynosi – 6 m, po stronie gminy 

Jabłonna – 5 m, łącznie  - 11 m. Jest to droga zgodna z parametrami drogi gminnej,  

w przyszłości będzie prawdopodobnie jedną z głównych dróg. Stwierdził, że będzie to droga 

odpowiedniej rangi dla uhonorowania gen. dyw. Witolda Urbanowicza. 

 Przewodniczący Rady Gminy poprosił mecenas Agnieszkę Wolińską o opinię 

dotyczącą sposobu głosowania nad projektem uchwały. 

 Mecenas Agnieszka Wolińska stwierdziła, że najpierw należy poddać pod głosowanie 

wniosek Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego dotyczący wykreślenia  

z projektu § 1 ust. 1 dotyczący nadania drodze nazwy  „gen. dyw. Witolda Urbanowicza”, 

następnie projekt uchwały po przyjęciu lub odrzuceniu poprawki zaproponowanej przez 

komisję. 

 Radny Edwin Zezoń stwierdził, że sytuacja zmieniła się diametralnie, radni otrzymali 

pełną informację. Zaproponował, aby przegłosować projekt w pierwotnej wersji. 

 Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał 

Donarski powtórzył, że członkom komisji nie przedstawiono na posiedzeniu wszystkich 

informacji. Dodał, że zmienił się pracownik odpowiedzialny za kwestie związane  

z nazewnictwem ulic, był nieobecny na posiedzeniu. 

 Radny Artur Miętek zaproponował, aby procedować uchwałę w pierwotnym kształcie. 

 Innych uwag i zapytań nie zgłoszono. 

 Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie uchwałę w pierwotnym brzmieniu. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drogom wewnętrznym 

położonym w miejscowości Olszewnica Stara gmina Wieliszew.  

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 



ZA (11) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Artur Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, 

Krystyna Wesołowska, Edwin Zezoń 

PRZECIW (1) Danuta Wrzesińska 

BRAK GŁOSU (1) Grażyna Kwiatkowska 

NIEOBECNI (2) Jacek Kuciński, Łukasz Miętek 

Uchwała Nr XXII/238/2020 w sprawie nadania nazwy drogom wewnętrznym położonym  

w miejscowości Olszewnica Stara gmina Wieliszew stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Ad. 18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

położonej w miejscowości Topolina gmina Wieliszew.  

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju  

i Zagospodarowania Przestrzennego o przedstawienie opinii na temat projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał 

Donarski poinformował, że projekt uchwały zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie. Omówił 

projekt uchwały. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

położonej w miejscowości Topolina gmina Wieliszew.  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne:  

ZA (13) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (2) Jacek Kuciński, Łukasz Miętek 

Uchwała Nr XXII/239/2020 w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej  

w miejscowości Topolina gmina Wieliszew stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Ad. 19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drogom 

wewnętrznym położonym w miejscowości Wieliszew gmina Wieliszew.  

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju  

i Zagospodarowania Przestrzennego o przedstawienie opinii na temat projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał 

Donarski poinformował, że projekt uchwały zaopiniowano większością głosów pozytywnie, 

przy jednym głosie  się. Omówił projekt uchwały. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 
projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drogom wewnętrznym położonym w miejscowości 

Wieliszew gmina Wieliszew.  

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (2) Jacek Kuciński, Łukasz Miętek 

Uchwała Nr XXII/240/2020 w sprawie nadania nazwy drogom wewnętrznym położonym  

w miejscowości Wieliszew gmina Wieliszew stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 



Ad. 20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad korzystania z obiektów  

i urządzeń użyteczności publicznej, sposobu ustalenia opłat za ich korzystanie oraz powierzenia 

Wójtowi Gminy Wieliszew uprawnienia do stanowienia ich wysokości. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projektem uchwały na dwóch 

posiedzeniach zajmowała się Komisja Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, poprosił 

Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii na temat projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał 

Donarski poinformował, że na posiedzeniu, które odbyło się w środę, członkowie komisji 

wnioskowali o wprowadzenie zmian do projektu uchwały, zdecydowano, że projekt uchwały 

nie zostanie zaopiniowany, opiniowanie projektu przełożono na posiedzenie, które odbyło się 

przed dzisiejszą sesją. Na posiedzeniu, w toku dyskusji i wyjaśnień przedstawionych przez 

panią Mecenas członkowie komisji większością głosów, przy jednym głosie wstrzymującym 

się pozytywnie zaopiniowali uchwałę w początkowej wersji, tj. bez wprowadzania zmian. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie zasad korzystania z obiektów i urządzeń 

użyteczności publicznej, sposobu ustalenia opłat za ich korzystanie oraz powierzenia Wójtowi 

Gminy Wieliszew uprawnienia do stanowienia ich wysokości. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (2) Jacek Kuciński, Łukasz Miętek 

 Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Uchwała Nr XXII/241/2020 w sprawie zasad korzystania z obiektów i urządzeń użyteczności 

publicznej, sposobu ustalenia opłat za ich korzystanie oraz powierzenia Wójtowi Gminy 

Wieliszew uprawnienia do stanowienia ich wysokości stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Ad. 21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Krubin (rejon ul. 

Nowodworskiej i ul. Szafirowej) gm. Wieliszew. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projektem uchwały zajmowała się 

Komisja Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, poprosił Przewodniczącego Komisji  

o przedstawienie opinii na temat projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał 

Donarski poinformował, że projekt uchwały zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie.  

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Krubin (rejon ul. 

Nowodworskiej i ul. Szafirowej) gm. Wieliszew. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (2) Jacek Kuciński, Łukasz Miętek 

Uchwała Nr XXII/242/2020 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Krubin (rejon ul. Nowodworskiej i ul. 

Szafirowej) gm. Wieliszew stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 



Ad. 22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Michałów-Reginów 

(rejon ul. Nowodworskiej i ul. Warszawskiej) gm. Wieliszew. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projektem uchwały zajmowała się 

Komisja Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, poprosił Przewodniczącego Komisji  

o przedstawienie opinii na temat projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał 

Donarski poinformował, że projekt uchwały zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie.  

Radny Edwin Zezoń stwierdził, że plan rozwiązuje trzy istotne problemy dotyczące:  

- ul. Warszawskiej – określone zostają granice drogi krajowej nr 61; 

- AG Complex-u – odzyskana zostaje możliwość prowadzenia rozmów z firmą na równych 

zasadach. Rozmowy dotyczące kanalizacji i innych kwestii związanych z budową osiedla będą 

dużo łatwiejsze. Jeżeli W-Z nie będzie realizowana można będzie wprowadzić zmiany  

w planie; 

- naprawa popełnionego wcześniej błędu dotyczącego zakresu planu, który skutkuje tym, że 

wnioskowanie o wykonanie drogi wzdłuż torów kolejowych – ul. Głównej do stacji PKP 

Wieliszew – jest niemożliwe. Podsumował, że inicjatywa jest bardzo udana. 

W kolejnej wypowiedzi, radny wyraził nadzieję, że rozmowy z firmą nie zmierzają w kierunku 

powrotu do planów dotyczących prowadzenia działalności związanej z gospodarką odpadami. 

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki stwierdził, że W-Z jest rozwiązaniem tymczasowym, 

jeżeli okaże się, że działania firmy nie zmierzają w kierunku zrealizowania zobowiązań W-Z  

w oczekiwanym zakresie, będzie istniała możliwość wyboru innej ścieżki.  

 Radna Renata Gostkowska-Maczuga stwierdziła, że budowa kanalizacji jest obecnie dla 

mieszkańców tematem przewodnim, doceniają budowę parkingów, Michałów-Reginów bardzo 

się zmienia, podziękowała za podejmowane działania. Stwierdziła, że skoro podjęto pierwsze 

kroki współpracy z firmą AG Complex należy ją kontynuować. Dodała, że nie wszyscy 

mieszkańcy są negatywnie nastawieni do budowy osiedla przez firmę na warunkach 

wskazanych w W-Z. Dzięki tej inwestycji istnieje szansa na realizację potężnego 

przedsięwzięcia, jakim jest kanalizacja. 

 Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki podsumował, że celem nie jest inwestycja  

w jakikolwiek sposób uciążliwa dla mieszkańców. Powtórzył, że plan będzie stanowił 

instrument dyscyplinujący w dyskusji. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Michałów-Reginów (rejon ul. 

Nowodworskiej i ul. Warszawskiej) gm. Wieliszew..  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (2) Jacek Kuciński, Łukasz Miętek  

Uchwała Nr XXII/243/2020 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Michałów-Reginów (rejon ul. Nowodworskiej 

i ul. Warszawskiej) gm. Wieliszew stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Ad. 23. Wolne wnioski i informacje. 

W dyskusji wzięli udział: 



- radny Rafał Donarski – poprosił o zintensyfikowanie działań i rozmów w starostwie 

dotyczących ciągu pieszego, na którym dopuszczony jest ruch rowerowy, na odcinku od 

dawnego gimnazjum do hali sportowej w Wieliszewie. Z prośbą o  podjęcie działań wystąpił 

jeden z mieszkańców ul. Kościelnej w Wieliszewie. Następnie poprosił o wyegzekwowanie od 

prywatnego inwestora budownictwa wielorodzinnego  przy ul. Popiełuszki usunięcia 

zanieczyszczeń z drogi oraz uzupełnienie nierówności w destrukcie na ul. Pogodnej, ul. Polnej 

i ul. Podgórnej w Wieliszewie, a także wyegzekwowanie od zarządcy drogi, aby usunął ubytek  

w nawierzchni asfaltowej na skrzyżowaniu ul. Kościelnej i ul. Modlińskiej. 

 Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że musi opuścić obrady przed ich 

zakończeniem. Dodał, że upoważnił Wiceprzewodniczącego Rady Gminy – p. Artura Miętka 

do dokończenia obrad. 

- radny Jan Sołtys poinformował, że od 3 lat planowane jest pobudowanie na terenie dawnej 

smołowni przy ul. Suwalnej w Łajskach – osiedla wielorodzinnego, na którym szacunkowo 

zamieszka 2, 5 tys. osób. Stwierdził, że liczba mieszkańców miejscowości uległaby 

podwojeniu. Dodał, że mieszkańcy Łajsk obawiają się, że zaburzony zostanie porządek 

publiczny (w zakresie oświaty, komunikacji itp.). W porządku obrad zebrania wiejskiego 

sołectwa Łajski znalazł się punkt poświęcony planowanej inwestycji. Mieszkańcy, w 

głosowaniu,  opowiedzieli się za potrzebą przeprowadzenia konsultacji społecznych 

dotyczących planowanej inwestycji. 

Omówił zagrożenia związane z realizacją inwestycji. Zwrócił m. in. uwagę, że ul. Suwalna już 

obecnie jest drogą trudno przejezdną, powstanie osiedla będzie wiązało się z pojawieniem się 

1000 dodatkowych samochodów. Kolejny problem stanowi konieczność ulokowania dzieci  

w szkole i przedszkolu. Radny poprosił, zgodnie ze stanowiskiem zebrania wiejskiego,  

o przeprowadzenie konsultacji społecznych. 

- radny Edwin Zezoń – przypomniał, że na posiedzeniu Komisji Rozwoju i Zagospodarowania 

Przestrzennego zwrócił uwagę na potrzebę rozpoczęcia prac dotyczących Trasy Olszynki 

Grochowskiej i Trasy Mostowej. Wyjaśnił, że oznaczałoby to odblokowanie terenu oraz atut 

do ewentualnych rozmów w przypadku planów utworzenia np. trasy kolejowej lub innego 

rodzaju przedsięwzięcia. Radny odniósł się również do wypowiedzi przedmówcy. 

- radna Dorota Sarna – podziękowała wszystkim osobom zaangażowanym w powstanie 

przedszkola w Skrzeszewie. Poprosiła o interwencję u zarządcy drogi wojewódzkiej w zakresie 

oświetlenia przejścia dla pieszych przy szkole (słup oświetleniowy nie spełnia wymogów). 

Następnie o informację dotyczącą naprawy ul. Szkolnej. 

- radny Grzegorz Bieńkowski – poprosił o naprawę ubytków w nawierzchni na ul. Łabędziowej 

w Krubinie oraz o interwencje dotyczącą usunięcia przerośniętych  zakrzaczeń wzdłuż drogi. 

- radna Danuta Wrzesińska - podziękowała za ustawienie zabawki w parku w Olszewnicy 

Starej. Zapytała, jakie są szanse powstania w bieżącym roku chodnika na ul. Długiej. 

- radna Krystyna Wesołowska podziękowała za podstawienie dodatkowego kontenera na 

odpady na osiedlu Modlińska 

- Wójt Gminy Wieliszew – p. Paweł Kownacki – ustosunkował się do wcześniejszych 

wypowiedzi, zapewnił, że podjęte zostaną działania mające na celu rozwiązanie zgłoszonych 

problemów. 

- radny Edwin Zezoń odniósł się do propozycji przeprowadzenia konsultacji społecznych 

dotyczących realizacji osiedla mieszkaniowego przy ul. Suwalnej. Zapytał, co  

stanie się w przypadku, gdy mieszkańcy będą przeciwni inwestycji. Wydano już decyzję 

środowiskową, inwestor może złożyć wniosek o wydanie kolejnych dokumentów i trzeba 

będzie, z zachowaniem terminów - je rozpatrzeć. 

- Wójt Gminy Wieliszew – p. Paweł Kownacki – podsumował, że głos mieszkańców jest bardzo 

istotny, jednak finalną decyzję dotyczącą inwestycji, z całym ciężarem z tym związanym, 

będzie musiał podjąć Wójt Gminy przy głosie doradczym Rady Gminy. 



- radny Rafał Donarski podziękował za możliwość uczestniczenia w rozmowach   

z deweloperami zamierzającymi realizować inwestycje na terenie gminy, stwierdził, że 

poszerza to wiedzę radnych na temat problemów z którymi boryka się Wójt Gminy. Stwierdził, 

że inwestor osiedla przy ul. Suwalnej jest otwarty na rozmowy i uwzględnia sugestie radnych. 

Dodał, że na ostatnim posiedzeniu Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego 

inwestor zadeklarował chęć współpracy przy powstaniu przedszkola lub szkoły  

w miejscowości Łajski lub Michałów-Reginów. Rozmowy będą kontynuowane. 

- radny Artur Miętek  - stwierdził, że mieszkańcy nie są przeciwni inwestycji, przeraża ich 

zakres inwestycji, jej realizacja oznacza wtłoczenie drugiej wsi na obszar 5-6 ha. Dodał, że 

mieszkańcy nie chcą na tym terenie smołowni, strefy przemysłowej. Stwierdził, że zadaniem 

radnych jest danie mieszkańcom możliwości wypowiedzenia się. 

Ad. 24. Zamknięcie obrad sesji. 

O godz.  1343 Wiceprzewodniczący Rady Gminy ogłosił zakończenie obrad XXII sesji 

Rady Gminy Wieliszew. . 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Przygotowała:      

   

 

Zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym obrady Rady 

Gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Wieliszew pod 

adresem: http://www.bip.wieliszew.pl/public/?id=176915 

 

  

 

 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

http://www.bip.wieliszew.pl/public/?id=176915

